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 برخي مديران ارشد
 متهمان اصلي زمين خواري 

نماين��ده مجلس دهم گفت: اکثر 
زمين خواري ها در مناطق روستاي 
زي��ارت و گردنه حيران ازس��وي 
مناب��ع طبيع��ي و دس��تگاه هاي 
نظارت��ي ص��ورت گرفته اس��ت. 
ع��زت الله يوس��فيان ملا درگفت 
وگو با خانه ملت، با اشاره به اينکه 

زمين هاي جديدي در طي چند ماه گذش��ته تصرف نش��ده گفت: 
خوش��بختانه س��تاد مبارزه با مفاسد اقتصادي اقدامات قابل قبولي 
را دراين بخش انجام داد، بنابراين پرونده جديدي در بحث زمين 
خواري نداريم؛ اما در بسياري نقاط تخلفات عديده اي انجام شده 

که بدون پيگيري و اقدام باقي مانده است.
نماينده امل درمجلس افزود: تعداد خانه هاي مس��کوني در گردنه 
حيران از 38 به بيش از 500 خانه افزايش يافته و متاسفانه ساخت 
و س��ازهاي بس��ياري از سوي مس��ئولان و مديران ارشد کشوري 
دراين منطقه انجام ش��ده ؛ يا در روس��تاي زيارت اس��تان گيلان 6 
خانه به 7 هزار خانه افزايش پيدا کرده اس��ت.وي تاکيد کرد: اکثر 
زمي��ن خواري ه��ا دراين مناطق از س��وي افرادي انجام ش��ده که 
ناظر بر امور زمين هس��تند، به عنوان مثال از طرف س��ازمان منابع 
طبيع��ي و ي��ا دس��تگاه هاي نظارتي زمين خواري ها صورت گرفته 
، اين درحالي اس��ت که اين نهادها بايد با تصرفات برخورد کنند.

متاسفانه به اين مسائل هنوز رسيدگي نشده است.

 ضرورت پايان دادن  به پرونده 
مفقودين جنگ

عضو کميس��يون قضايي مجلس 
با اش��اره به اينکه ضرورت دارد به 
مس��ئله مفقودين پايان داده شود، 
گفت: بايد آمار رس��مي اعلام شود 
که چه تعداد افراد مفقود شده وجود 
دارد و بر اين اس��اس مدت زمان 
مش��خصي را براي تفحص تعيين 

کني��م. يحي��ي کمال��ي پور در گفت و گو با خانه ملت گفت: تاکنون 
گروه هاي تفحص شهدا عملکرد خوبي داشته اند.نماينده جيرفت و 
عنبرآباد با اشاره به اينکه مدت زمان زيادي از پايان جنگ گذشته 
و ضرورت دارد به مس��ئله مفقودين پايان داده ش��ود، ادامه داد: در 
حال حاضر ش��رايط کش��ورمان ديگر اقتضاء نمي کند خانواده هاي 
مفقودين را چش��م انتظار نگه داريم و بعيد به نظر مي رس��د پس از 

گذشت اين سالها احتمال زنده ماندن افراد وجود داشته باشد.
اين نماينده مجلس دهم ادامه داد: با توجه به شرايط کشور نبايد 
اجازه دهيم ارزش هاي دفاع مقدس با حرف دش��منان مخدوش 

شود.

سخنان روحاني باعث ننگ ترامپ و نتانياهو 
مش��اور عال��ي نظامي فرمان��ده کل ق��وا با اش��اره به س��خنراني 
رئيس جمه��ور در س��ازمان مللل تاکيد ک��رد: آقاي روحاني خيلي 
خوب صحبت کردند و آن صحبت هم شايسته سازمان ملل بود و هم 
شايسته  مخاطبان وي بود و هم سزاوار ننگ ترامپ و نخست وزير 
اس��رائيل. سرلشکر سيدحس��ن فيروزآبادي در گفت وگو با ايلنا، با 
بيان اينکه اين امواج انقلاب اس��لامي ايران ترامپ و نخس��ت وزير 
رژيم اش��غالگر قدس را به وحش��ت انداخته و دلهره و لرزه در آنها 
ايجاد کرده است، اظهار داشت: اينکه شما مي بينيد رييس جمهور 
يک کش��ور چند صد ميليوني يا نخس��ت وزير صهيونيس��ت ها اين 
گونه حرف ها را به زبان مي آورند به خاطر آن است که اين ها هم 
در نزديک ش��دن شکس��ت خوردند و هم در تهديد ايران شکس��ت 
خوردند و هم در جبهه هايي که رويارويي با ايران که در لباس هاي 
مختلف وارد ش��دند، شکس��ت سنگين و مفتضحانه اي بر آنها وارد 

شده است.

پيشخوان

سياسي

معاون اول رييس جمهور با اش��اره به عملکرد س��تاد 
هماهنگي مبارزه با مفاسد اقتصادي در دولت يازدهم 
گفت: در دولت دوازدهم نيز مصمم هس��تيم که راه 
مبارزه با مفاس��د اقتصادي را با جديت هرچه بيش��تر 
ادامه دهيم و پرچم مبارزه با فساد را همچنان برافراشته 

نگه داريم.
به گزارش ايسنا، اسحاق جهانگيري در جلسه ستاد 
هماهنگي مبارزه با مفاس��د اقتصادي، با اش��اره به 
تلاش ه��اي دبيرخانه س��تاد در تدوين موضوعات و 
پيگيري جدي برنامه هاي ستاد، اظهار داشت: دبيرخانه 
ستاد هماهنگي مبارزه با مفاسد اقتصادي با وجود نوپا 
بودن در دولت يازدهم، کار سختي را در پيش رو داشت 
و با وجود همه مشکلات و محدوديت ها خوشبختانه 

عملکرد و دستاوردهاي خوبي داشت.
معاون اول رئيس جمهور از س��تاد هماهنگي مبارزه 
با مفاس��د اقتصادي که بر اس��اس فرمان مقام معظم 
رهبري تشکيل شده است به عنوان محلي براي ايجاد 
هماهنگي ميان قواي سه گانه در جهت پيشگيري و 
برخورد با تخلفات اقتصادي و پيگيري موارد مهم ياد 
کرد و افزود: در دولت يازدهم رابطه بسيار خوبي ميان 
قواي سه گانه در امر مبارزه با مفاسد اقتصادي حاکم 
بود و تقريبا همه جلسات ستاد با حضور مسئولين رده 

بالاي سه قوه تشکيل مي شد.
جهانگيري يکي از تصميمات خوب س��تاد در دوره 
گذش��ته را برنامه ريزي براي پيش��گيري از تخلفات 
عنوان کرد و اظهار داشت: در دولت يازدهم بر اساس 
مصب��ه دولت در هر دس��تگاه اجراي��ي کارگروهي با 
مسئوليت بالاترين مقام دستگاه و با حضور بخش هاي 
نظارتي، بازرس��ي و حراست تشکيل شدند و موظف 
بودند گلوگاه هاي فسادخيز نظير امضاهاي طلايي را 
شناس��ايي و به س��مت شفاف سازي و اطلاع رساني 
شفاف و نيز پياده سازي دولت الکترونيک حرکت کنند 
که در دولت دوازدهم نيز با جديت دنبال خواهد شد.

معاون اول رييس جمهور اظهار اميدواري کرد برنامه 
دولت الکترونيک در دولت دوازدهم به معناي واقعي 
و به طور کامل اجرا شود تا هم شاهد رضايت مردم و 
هم ش��فاف س��ازي باشيم چرا که جز از طريق شفاف 
س��ازي و اطلاع رس��اني و آزادي رسانه ها نمي توان از 

بروز تخلفات و فساد جلوگيري کرد.
جهانگي��ري تصري��ح کرد: در دولت دوازدهم نيز بايد 
پرچم مبارزه با فساد را همچنان برافراشته نگه داريم 
و خوشبختانه با اقدامات صورت گرفته و برخوردهاي 
قاطع قوه قضاييه، امروز ديگر ش��اهد بروز تخلفات 
بزرگ و ظهور پديده هايي مثل بابک زنجاني نيستيم، 
اگر چه وجود پرونده هاي ديگر نيز امري ناپسند است 

که بايد با جديت آنها را دنبال کنيم.
رييس س��تاد فرماندهي اقتصاد مقاومتي با اش��اره به 
سياس��ت هاي کلي اقتصاد مقاومتي و ارتباط دو بند 
از 24 بند اين سياس��ت ها با موضوع مبارزه با مفاس��د 
اقتصادي، خاطرنشان کرد: در يکي از بندها بر مبارزه 
با فساد، لزوم شفاف سازي و سلامت نظام اداري تأکيد 
شده و در بندي ديگر موضوع امنيت سرمايه گذاري 
مورد توجه قرار گرفته است و مقام معظم رهبري نيز 

زماني که در ابتداي س��ال جاري بر موضوع توليد و 
اشتغال تاکيد کردند، امنيت سرمايه گذاري را از الزامات 

اساسي آن برشمردند.
وي افزود: در مبارزه با مفاسد اقتصادي بايد مراقبت 
و دقت کافي انجام شود تا بخش خصوصي خوشنام 
و سالم کشور که در واقع موتور اصلي حرکت اقتصاد 
است، با مشکل مواجه نشود و امنيت سرمايه گذاري 
و فعاليت اقتصادي بعنوان يک ضرورت جدي مورد 

اهتمام قواي سه گانه باشد.
جهانگيري اضافه کرد: گروهي از فعالان اقتصادي به 
دليل شرايط اقتصادي کشور با مشکل مواجه شده اند 
که بايد از اين افراد حمايت ش��ود تا براي بازس��ازي 
بنگاه ه��اي اقتص��ادي خود فرصت پيدا کنند. در اين 
ميان عده اي نيز که با زد و بند تس��هيلات دريافت 
کرده ان��د، امروز براي بازپرداخت معوقات خود گردن 

کلفتي مي کنند که حساب اين افراد از بخش خصوصي 
و فعالان اقتصادي جداست و لازم است با جديت با 

آنها برخورد شود.
مع��اون اول رئي��س جمهور تأکيد کرد: لازم اس��ت 
هماهنگي دقيقي ميان قواي سه گانه صورت گيرد تا 
هم مبارزه قاطع با مفاسد اقتصادي دنبال شود و هم 
امنيت س��رمايه گذاري و فعاليت اقتصادي در کش��ور 
فراهم باشد به گونه اي که به بهانه مبارزه با فساد امنيت 
سرمايه گذاري سلب نشود و بخش خصوصي واقعي 
براي فعاليت اقتصادي دچار ترديد نگردد و شجاعت 

تصميم گيي و ريسک پذيري مديران آسيب نبيند.
جهانگيري همچنين با اشاره به برخي گزارشات ارائه 
شده در جلسه مبني بر فعاليت برخي مؤسسات که با 
وعده سودهاي بالاتر از آنچه بانک مرکزي اعلام کرده 
به جمع آوري پول از مردم مي پردازند، بر لزوم تدوين 

دستورالعملي براي جلوگيري از اينگونه اقدامات تأکيد 
کرد و افزود: لازم است از طريق رسانه ملي نيز به مردم 
اطلاع رساني شود تا مردم فريب اينگونه مؤسسات 

مالي و اعتباري غيرمجاز را نخورند.
وي ب��ا تاکي��د ب��ر لزوم مبارزه همه جانبه با تخلفات و 
برخورد توأمان با سوء استفاده گران و نيز جريانات سوئي 
که با متخلفين همراهي داشته اند، گفت: در مبارزه با 
فساد بايد مراقبت کافي انجام شود و نبايد اجازه دهيم 
که مبارزه با فساد به موضوعي سياسي تبديل شود. 
معاون اول رئيس جمهور اظهار داش��ت: اميدواريم با 
همدلي و هماهنگي موجود ميان قواي س��ه گانه و 
با تقويت فعاليت دبيرخانه س��تاد هماهنگي مبارزه با 
مفاسد اقتصادي، فضاي مناسبي در کشور فراهم شود 
تا متخلفين جرأت ورود به مسيرهاي ناسالم را نداشته 
باش��ند و مطمئن باش��ند که در صورت سوءاستفاده، 

برخورد قاطعي با آنها صورت خواهد گرفت.
جهانگيري با تأکيد بر اينکه هيچ نهاد و فردي در هر 
رده اي از حسابرسي و نظارت مستثني نيست، گفت: 
مقام معظم رهبري نيز بر اين موضوع تأکيد داشته اند و 
فرموده اند که حتي نهادهاي زيرمجموعه دفتر رهبري 
نيز از اين قاعده مستثني نيستند و در مبارزه واقعي با 

فساد هيچ خط قرمزي نبايد وجود داشته باشد.
حجت الاسلام محسني اژه اي معاون اول قوه قضاييه 
هم در اين جلسه با تأکيد بر اينکه ورود به پرونده ها و 
تخلفات بايد با تدبير و عاقبت انديشي صورت گيرد، بر 
لزوم تدوين راهکارهايي براي مديريت اموال، دارايي ها 
و بنگاه هاي اقتصادي متخلفين که اموال آنها مصادره 
مي ش��ود تأکيد کرد و گفت: برخورد با متخلفين بايد 
به گونه اي باشد که کارخانه ها و بخصوص کارگران 

آنها دچار آسيب نشوند.
در اين نشس��ت دکتر پزش��کيان نايب رئيس اول 
مجلس ش��وراي اس��لامي هم بر ضرورت يکپارچه 
شدن سيستم داده ها و اطلاعات افراد در نظام بانکي، 
مالياتي و گمرکي کشور تأکيد کرد و افزود: اگر عزم 
خ��ود را ج��زم و اين برنامه را عملياتي کنيم تخلفات 
و م��وارد سوءاس��تفاده ت��ا 90 درصد قابل مديريت و 
پيش��گيري خواهد بود و جلوي بس��ياري از فسادها 

گرفته خواهد شد.

انتقاد تند جهانگیری از زدوبند در عرصه مالی و بانکی کشور؛

هشدار به گردن کلفت ها

 هزينه هاي سنگین براي رفتارهاي احساسي معرفي وزير علوم بدون فوت وقت ساخت ناو هسته اي در مرحله تحقیقات 
فرمانده نيروي دريايي راهبردي ارتش درباره 
تجهيز ناوهاي ارتش به س��وخت هس��ته 
اي گفت: س��اخت ناو هس��ته اي در مرحله 
تحقيقات اس��ت.به گزارش ايلنا امير دريادار 
حبي��ب الله س��ياري گف��ت: در بحث تامين 

تجهي��زات م��ورد نيازمان تدبير داريم که بايد روي پاي خود بايس��تيم 
چون اين تجهيزات را به ما نمي دهند. ناوشکن و زيردريايي، سلاح هاي 
راهبردي و اس��تراتژيک اس��ت و به همين راحتي در اختيار کس��ي قرار 
نمي دهند. از انقلاب به اين ور حتي قطعات هم به ما ندادند، تعميرات 
ه��م ب��ه ما کمک نکردن��د.وي افزود: قبل از انقلاب در اين موضوعات 
وابس��ته بوديم. اما امروز توانس��ته ايم انواع ناوهاي موشک انداز را توليد 
کنيم. ناوشکن هم ساختيم و در آينده نزديک هم شماره هاي بعدي که 

پيشرفته تر هستند، در خط خواهند امد.

ي��ک عض��و اصلاح طلب کميس��يون 
از  مجل��س  تحقيق��ات  و  آم��وزش 
رييس جمهور خواس��ت که بدون فوت 
وقت نس��بت به معرف��ي وزير علوم به 
مجل��س اق��دام کند.به گ��زارش ايلنا، 

محم��ود صادق��ي در تذکري ب��ه رييس جمهوري اعلام کرد: با 
گذش��ت نزديک به 2 ماه از مراس��م تحليف، برخلاف تکليف 
مق��رر در قان��ون هن��وز وزيرعلوم به مجلس معرفي نش��ده و در 
آغاز س��ال تحصيلي اين وزارتخانه متاس��فانه با سرپرست اداره 
مي ش��ود.او خطاب به رييس جمهور گفت: متاس��فانه جنابعالي 
در حوزه هاي��ي که مطابق وعده ه��اي انتخاباتي، انتظار تحول 
بيشتري در جهت خواسته ها و مطالبات راي دهندگان مي رفت، 

ضعف و انفعال نشان داده ايد.

دبيرکل حزب اراده ملت ايران با اشاره به 
اين که انجام عملي بدون بينش و تحليل، 
فق��ط هزينه در بر دارد افزود: در کش��ور 
ما به دليل رفتارهاي احساس��ي، هزينه 
سنگيني پرداخته شده است، چرا که قبل 

از وقوع اتفاق، پيش��گيري صورت نمي گيرد، در حالي که در کار 
تشکيلات، مهمترين موضوع تربيت انسان هاي تشکيلاتي است 
و ارزش انس��ان نيز به عملکرد او بس��تگي دارد نه به س��خنانش.به 
گزارش ايسنا، احمد حکيمي پور با تأکيد بر اين که يک تشکيلات 
موفق، بايد پايدار باشد و مقطعي عمل نکند، گفت: يک تشکيلات 
موفق بايد از دادن موج منفي به جامعه پرهيز کند، چرا که در کار 
حزبي، رفتار واکنشي به عنوان يک سم شناخته مي شود، بنابراين 

بايد همواره عملکرد کنشي داشت.

به اس��تناد رونوش��ت س��ند ش��ماره 30940 
مورخ 96/5/11 دفتر اس��ناد رس��مي شماره  
94 بندرگن��اوه ، آق��ای محمدامين بهرس��ی 
فرزند منوچهر و خانم بتول زيارت زاده فرزند اسماعيل تمامي شش 
دانگ س��هام خود درمالکيت لنج باری چوبی با ش��ماره ثبت 11272 
بندرعباس  را به آقای محمود ملائی پلی فرزند احمد با شماره ملی 
5549918110 انتق��ال قطع��ی داده ان��د . مراتب به موجب ماده 25 

قانون دريايی ايران آگهی می گردد.

»آگهي«

 م/الف2090

تغيير تمامي استانداران تا 2 هفته آينده 
وزير کش��ور گفت: تلاش بر اين اس��ت تغيير اس��تانداران به گونه اي باش��د که به ثبات 
مديريت در اس��تان ها لطمه وارد نش��ود و تغييرات در اس��تان هاي ديگر نيز طي يکي 
دو هفت��ه آين��ده انجام خواهد ش��د.به گزارش ايرن��ا ، عبدالرضا رحماني فضلي در جمع 
خبرنگاران گفت: تا آخر شهريورماه قرار بود در جريان تغييرات استانداران، کار را تمام 
کنيم ولي به دليل تاخيري که به س��بب س��فر رئيس جمهوري به نيويورک و س��ازمان 

ملل متحد به وجود آمد، کمي اين امر مهم به تأخير افتاد.
همچنين وزير کشور در ديدار نماينده ولي فقيه در استان گيلان گفت: چرخش مديريت 
در استان ها و تغيير استانداران در دولت دوازدهم، براي گردش تجربيات در نقاط مختلف 
کشور صورت مي گيرد. رحماني فضلي گفت: در دولت دوازدهم تصميمي مبني بر جابه 
جايي اس��تانداران اتخاذ ش��ده اس��ت تا گردش تجربيات در مناطق مختلف شکل گيرد.
وي از محمدعلي نجفي به عنوان يکي از اس��تانداران موفق ياد کرد و افزود: به دليل 
موفقيت هايي که او داشت، ارتقا يافت و در استانداري البرز مشغول فعاليت است.وزير 
کش��ور درمورد اس��تاندار جديد گيلان گفت: مصطفي س��الاري در حوزه هاي سياسي، 
اجتماعي و اقتصاد مقاومتي از جمله استانداران موفق بوده و به دليل وجه اشتراک هاي 
مشابه بوشهر و گيلان همچون دريا، بندر و ... از او خواستيم که به گيلان بيايد.رحماني 
فضلي گفت: دولت برنامه ها و طرح هاي بسياري براي گيلان دارد و استاندار جديد بايد 
پروژه هايي را که اس��تاندار قبلي دنبال مي کرد به اتمام برس��اند.آيت الله زين العابدين 
قرباني نماينده ولي فقيه در گيلان نيز با قدرداني از مديريت وزير کشور، او را به عنوان 
فردي دانا و مدبر عنوان و خاطرنش��ان کرد: با تلاش هاي ش��بانه روزي اس��تاندار سابق 
گي��لان، ان��س پي��دا کرده بوديم. وي همچني��ن بر ضرورت بهره گيري از ظرفيت هاي 
انساني استان تاکيد و اضافه کرد: فرزندان گيلان، افرادي توانمند هستند و لازم است 
از آنها به طور شايسته استفاده شود. به گزارش ايرنا ، در جريان جلسه يکشنبه گذشته 
هيأت دولت به رياس��ت حجت الاس��لام حس��ن روحاني رئيس جمهوري، اس��تانداران 
پيشنهادي پنج استان از هيات وزيران رأي اعتماد گرفتند که بر اين اساس، مصطفي 

سالاري به عنوان استاندار گيلان منصوب و معرفي شده است. 

عليرضا اسدي –شهردار فردوسيه

شهرداري فردوسيه در نظر دارد به استناد مجوز شماره 6-1۳ مورخ 96/1/2 شوراي اسلامي شهر فردوسيه و 

درخواست و دستور شهردار محترم به شماره ۴۴9/د/96 مورخ 96/7/2 در خصوص انجام پروژه هاي عمراني 

شهرداري در سال 1۳96 از طريق برگزاري مناقصه عمومي جهت روکش آسفالت ورودي طالقاني و محورهاي 

اصلي به مبلغ 2/500/000/000ريال از رديف اعتباري ۳0۳0109609 اقدام نمايد، لذا متقاضيان واجد شرايط 

که تمايل به ش�رکت در مناقصه را دارند از تاريخ انتش�ار نوبت دوم آگهي ظرف مدت يک هفته فرصت دارند 

نسبت به دريافت اسناد به شهرداري فردوسيه ) امور قرار دادها( مراجعه نمايند. شهرداري در رد يا قبول کليه 

پيشنهادات مختار است. ضمنا هزينه درج در آگهي بر عهده برندگان مناقصه مي باشد. پيمانکاران مي بايست 

5٪ مبلغ قرارداد را به عنوان ضمانت شرکت در مناقصه به حساب شهرداري واريز نمايند .

آدرس : شهريار- فردوسيه، ميدان شهيد منصوريان ، شهرداري فردوسيه به شماره تلفن 65۴652۳1

تاريخ انتشارنوبت اول : 96/7/5

تاريخ انتشار نوبت دوم: 96/7/15

آگهي مناقصه عمومي )نوبت اول(

نوبت اول


